

Accreditation Council

Accreditation Certificate

No. 2019Y118

Hereby it is certified that upon decision of the Accreditation Council and based on the Engineering Accreditation Criteria 2016

National Kaohsiung University of Science and Technology Department of Mechanical Engineering

Bachelor of Engineering

First Accredited Academic Year: 2005 Current Accreditation Cycle: from August 1, 2019 to July 31, 2025 Accredited Status from August 1, 2019 to July 31, 2022

Master of Science/Doctor of Philosophy

First Accredited Academic Year: 2007 Current Accreditation Cycle: from August 1, 2019 to July 31, 2025 Accredited Status from August 1, 2019 to July 31, 2022

Chairman

May 2020









認證委員會

認證證書

認證第 2019Y118 號

國立高雄科技大學

機械工程系 四技班

首次通過認證學年度: 2005年

此週期為: 2019 年 8 月 1 日至 2025 年 7 月 31 日止 此證書有效期限: 2019 年 8 月 1 日至 2022 年 7 月 31 日止

進修部四技班、碩士在職專班首次通過認證學年度:2009年

此週期為: 2019 年 8 月 1 日至 2025 年 7 月 31 日止 此證書有效期限: 2019 年 8 月 1 日至 2022 年 7 月 31 日止

碩士班/博士班

首次通過認證學年度: 2007年

此週期為: 2019 年 8 月 1 日至 2025 年 7 月 31 日止 此證書有效期限: 2019 年 8 月 1 日至 2022 年 7 月 31 日止 以上認證結果係依「工程教育認證規範 EAC2016」認證之

特頒此證,以資證明

主任委員

科妈明

2020年5月





